
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1577
van MIRANDA VAN EETVELDE
datum: 6 juli 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Heraanleg N446 Dendermonde-Hamme-Waasmunster  -  Onteigeningen  -  Timing

Op de N446 op het grondgebied van de gemeenten Dendermonde, Hamme en 
Waasmunster staan door het Agentschap Wegen en Verkeer de volgende werken 
gepland: de heraanleg van vrij liggende fietspaden, een vernieuwd gescheiden 
rioleringsstelsel, de heraanleg van de volledige weg en fundering, de vernieuwing van de 
Durmebrug en de aanleg van rotondes.

Om deze werken uit te voeren, loopt al jaren een onteigeningsprocedure. Om precies te 
zijn, dienden 209 grondinnames te gebeuren. Volgens de laatste informatie zouden in de 
gemeente Waasmunster en de stad Dendermonde de nodige procedures afgerond zijn. 
Het blijft wachten op de gemeente Hamme. De verkeersonveilige staat van het traject 
met de omgeving van de Durmebrug in Waasmunster als het zwartste punt maakt de 
werken echter noodzakelijk en dringend.

1. Wat is de huidige stand van zaken van de onteigeningen? Zijn er reeds gerechtelijke 
procedures opgestart?

2. De werken zijn gepland op het investeringsprogramma 2018. 

Kan deze timing aangehouden worden? Zo neen, welke factoren zorgen voor de 
vertraging?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1577 van 6 juli 2017
van MIRANDA VAN EETVELDE

1. De stand van zaken i.v.m. de onteigeningen N446 is als volgt:

 Waasmunster: totaal 29 innemingen
o Afgewerkt: 17 innemingen
o Lopende:

 In der minne: 7 innemingen
 Gerechtelijk: 5 innemingen

 Hamme: totaal 129 innemingen
o Afgewerkt: 122 innemingen
o Lopende: 

 In der minne: 1 inneming
 Gerechtelijk: 6 innemingen

 Dendermonde: totaal 39 innemingen
o Afgewerkt: 38 innemingen
o Lopende: 

 In der minne: 1 inneming
 Gerechtelijk: 0 innemingen

2. De aanleg van de fietspaden en de heraanleg van de weg zijn absoluut noodzakelijk 
om de veiligheid op het wegvak te verhogen, en Vlaanderen verder uit te bouwen als 
fietsvriendelijke regio. Ik hoop dan ook dat de nodige onteigeningen tijdig kunnen 
gerealiseerd worden, zodat de uitvoering van het project zoals voorzien in 2018 van 
start kan gaan. 


